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Het afgelopen jaar was ten opzichte van 2021 een betrekkelijk rustig jaar. Alle 
werkzaamheden en vergaderingen konden weer op de normale manier zonder beperkingen 
plaats vinden. Ook waren er het afgelopen jaar geen veranderingen in de samenstelling van 
het bestuur, personeel en uitvaartverzorgers.  

Het bestuur heeft 3 keer overleg gevoerd t.w. 22 september 2022, 23 november 2022 en 01 
februari 2023. Wij zijn niet in de gelegenheid geweest de regio vergaderingen van de FUF en 
de Algemene Ledenvergadering van Nardus te bezoeken.  Via de mail worden wij op de 
hoogte gehouden door middel van een verslag. Deze wordt door de bestuursleden gelezen 
en ter kennis genomen. 

Ledenverloop 2022: Er is een afname van 42 leden ten opzichte van 2022. Het betreft hier 
vaak jonge leden die 18 jaar zijn geworden. Ook zitten daar leden onder die bedankt hebben 
in verband met verhuizing. Het afgelopen jaar zijn 58 leden van onze vereniging overleden. 
Dit waren 39 begrafenissen en 19 crematies. Dat is ten opzicht van 2021 een flink aantal 
minder overlijden. Totaal aantal leden bedraag 5355 waaronder 2333 mannen ouder dan 18 
jaar en 2449 vrouwen ouder dan 18 jaar. 572 kinderen jonger dan 18 jaar wat op een totaal 
uitkomt van 4782 betalende leden. 

Het resultaat van de ledenwerving Fugellân, Stationsweg en de Brokmui heeft 10 nieuwe 
leden opgeleverd. In de maand mei staat een nieuwe werving ronde op het programma dan 
staan de wijken de Woudhorne, StadsDock en de buurt rondom de Watertoren op het 
programma. 

Financiën: De Penningmeester Eele Jan Sibma stuurt elk kwartaal een financieel overzicht. 
Dit wordt op de eerstvolgende bestuursvergadering besproken. Qua exploitatie hebben wij 
een goed jaar achter de rug, echter de effecten kennen een slecht jaar. De tarieven € 24,00 
en korting € 1.150,00 blijven voor 2023 gelijk. Er heeft een wisseling van accountkantoor 
plaats gevonden. Onze nieuwe accountant is van Wieren en Vellinga. De overgang van 
ACCON/AVM naar de nieuwe account is reeds een feit. In 2022 zijn met Respectrum nadere 
afspraken gemaakt over de financiering van de langlopende leningen. Het rentepercentage is 
voor langere tijd vastgezet en de aflossingsdatum is verschoven naar 2027. De vereniging 
ontvangt hierdoor per saldo  over een langere periode en hogere rentevergoeding. Tevens is 
de renteachterstand tot en met 2022 door Respectrum betaald.  

PR zaken: Herinneringsavond woensdag 2 november 2022.  Deze avond is goed bezocht op 
begraafplaats Lindenhof. Ongeveer 100 mensen waren daar aanwezig om hun naasten te 
gedenken door middel van een kaarsje aan te steken. Bij het crematorium viel het aantal 
bezoekers wat tegen. Hier waren ongeveer 50 personen aanwezig. Alie Soepboer heeft een 
aantal van haar eigen geschreven gedichten voorgelezen met bijpassende beelden. De avond 
was prima verzorgt door het personeel van het crematorium, uitvaartverzorgers, 
begraafplaatsbeheerder en leden van het bestuur.  



 

Website: Het afgelopen jaar hebben 1192 personen de website 
bezocht. 18 nieuwe leden hebben zich via de website aangemeld.  
Binnenkort hoopt Anita een account aan te maken voor een nieuwe facebookpagina. Op die 
manier kunnen wij ons beter bekend maken met als doel het ledental te vergroten.  

Het jaarlijks evaluatiegesprek heeft plaatsgevonden op 21 december 2022 met onze 
uitvaartverzorgers de heer Henk Fennema en mevrouw Marjanne Zeilinga en de voorzitter 
Anne van der Meulen en de vicevoorzitter Arnold Wiegersma. De samenwerking verloopt 
prima en er is wederzijds vertrouwen. 

De penningmeester heeft contact gehad met de her S. de Boer (drager van de vereniging) 
Naar aanleiding van dit gesprek is aangegeven dat de rijdende baar van de vereniging aan 
vervanging toe is. Aangezien deze weinig gebruikt wordt is besloten deze te huren van de 
begrafenisvereniging te Niawier. Dit in goed overleg met de heer de Boer en de vereniging 
van Niawier. 

De voorzitter en de penningmeester hebben regelmatig overleg met mevrouw Gerda de 
Vries onze administratieve kracht. Zij verricht haar werkzaamheden zeer correct en denkt 
mee met het bestuur. Wij als bestuur zijn Gerda daar zeer erkentelijk voor. 

Er is een zeer prettige samenwerking met het personeel en de manager van het 
Crematorium.  

In december heeft personeel, uitvaartverzorgers en het bestuur een kerstpakket ontvangen 
voor gedane diensten in het afgelopen jaar. Dit wordt zeer op prijs gesteld. 

Bestuurswisseling: Op de ledenvergadering zullen een aantal bestuursleden genoemd 
worden die het komend jaar afscheid nemen of verlenging van een termijn aanvaarden. 

 

  

  

 

 

 


